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Delegacija Skupštine Grada Banja Luka u 
posjeti opštini Prijedor 
 
Sigurno je da Banja Luka i Prijedor  imaju  
mnogo  pitanja i problema koje mogu 
zajednički riješiti, ali i niz zajedničkih 
interesa i projekata koje zajednički mogu 
realizovati, kazao je na konferenciji za 
novinare predsjednik Skupštine grada 
Banja Luka Slobodan Gavranović koji je 
bio na čelu delegacije Skupštine Grada 
koja je boravila u posjeti Skupštini opštine 
Prijedor. 
           „ Jedan od takvih projekata koje 
ćemo veoma brzo zajednički  realizovati je 
projekat vodosnabdijevanja sa izvorišta „ 
Crno vrelo“ u na prostoru Banja Luke, 
kojim će se riješti kvalitetno snabidjevanje 
vodom sjeverozapadnog dijela Banja Luke, 
ali i jugozapadnog dijeja opštine Prijedor“ 
potvrdio je Gavranović i dodao da je 
aplikacija za ovaj projekat  upućena  Vladi 
Republike Srpske  ispred Vodovoda 
Prijedor i Centra za razvoj poljoprivrede i 
sela iz Banja Luke, koji će biti nosioci  
realizacije ovog projekta. 
              Gavranović je istakao da postoji 
niz limitirajućih faktora bržeg razvoja 
lokalnih zajednica koji su identični za 
Prijedor i Banja Luku, navodeći loša 
zakonska rješenja posebno u  sferi 
zemljišne politike  i  uređenja 
građevinskog zemljišta . 
     „ Ne možete dobiti  potencijalne 
investitore zbog naših neregulisanih 
odnosa i sporosti administracije te 
neriješenih imovinsko pravnih odnosa i mi 
ćemo zajedno insistirati da se ta pitanja 
brže rješavaju u cijeloj Republici Srpskoj“ 
kazao je Gavranović. 

 Predsjednica Skupštine opštine Prijedor dr 
Azra Pašalić izrazila je zadovoljstvo 
posjetom delegacije Skupštine grada Banja 
Luka opštini Prijedor i istakla da će im 
razmjena iskustava i mišljenja veoma 
pomoći u daljem radu.Delegaciju iz Banja 
Luke primio je  i načelnik opštine Prijedor 
Marko Pavić.Ovo je bila uzvratna posjeta  
skupštinske delegacije grada Banja Luka, 
nakon što su prije nekoliko mjeseci 
prijedorski odbornici i skupštinsko 
rukovodstvo boravili u radnoj posjeti  
Skupštini grada Banja Luka. 
 

 
 
 
Sanacija elektro mreže-prioritet 
 
U okviru radova na rekonstrukciji  
postrojenja na elektro mreži na području 
opštine Prijedor, od 14. do 18 . septembra 
radnici preduzeća Elektro prenos BiH , 
operativno područje Banja Luka izvodiće 
radove na zamjeni zaštitnog užeta na 
dalekovodu Prijedor-Novi Grad, potvrdio 
je Ranko Gavrilović  rukovodilac sektora 
izgradnje na sastanku koji je održan u 
opštini Prijedor. Sastanku  su prisustvovali 
i  Ljiljana Babić , zamjenik načelnika 
opštine Prijedor, te predstavnici preduzeća 
Elekro Krajina iz Banja Luke i Elektro 
Prijedora, a cilj je bio da se javnost 
odnosno građani  i privredni subjekti 
informišu o radovima koji će dovesti do 
prekida u snabdijevanju električnom 
energijom šireg područja grada. 
              „Umjesto postojećeg starog 
čeličnog užeta postavljamo uže sa optičkim 
vlaknima koje će  nam omogućiti  
efikasniji dotok informacija o opterećenju 
voda, kao i dodatnu zaštitu „ kazao je 
Gavrilović i dodao da ti radovi ne mogu 
biti završeni  bez isključenja dalekovoda, 
kao  i vodova  koji ukrštaju taj dalekovod.  
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             Iz tih razloga će šire područje 
opštine Prijedor biti bez napajanja odnosno 
oko 60 odsto distributivnog konzumenta će 
biti bez električne energije ili pod otežanim 
uslovima snabdijevano  električnom 
energijom. 
            Radovi na zamjeni užeta  na 
dalekovodu Prijedor-Novi Grad finansiraju 
se iz sredstva Svjetske banke u okviru 
projekta power 3 skada , po kome je  od 
2004. godine u elektro mrežu prijedorske 
opštine uloženo oko 3 miliona KM.Sa  
sastanka je  upućen apel građanima  da 
imaju razumijevanja ,pogotovo  što će u 
narednom periodu biti nastavljeni i radovi 
na završetku trafo stanice Prijedor 1 i 
izgradnja trafo stanice Prijedor 3 , koje će 
izvoditi Elektro prenos BiH u okviru 
projekta power  4 i   iz vlastitih sredstava. 
 
 
Skupština opštine 
 
Opština Prijedor  je , za prvih šest mjeseci 
ove godine ,ostvarila  prihod u iznosu od 
12.045.710  KM od planiranih skoro 23,5 
miliona KM, dok je visina rashoda  
9.792.195KM,  te da je ostvarena pozitivna 
razlika u iznosu od  2.253.515  KM  što su 
podaci  iz izvještaja o izvršenju budžeta za 
ovaj period koji su juče većinom glasova 
usvojili odbornici Skupštine opštine 
Prijedor na 33. redovnom zasjedanju. 
        „Prihodovnu stranu smo realizovali 
onako kako smo i planirali, a kod  rashoda 
je evidentno da  smo imali uštede, tako da 
sve upućuje na zaključak da smo  se 
zakonski i domaćinski ponašali u 
planiranju i trošenju projektovanih  
budžetskih sredstava“ kazao je Marko 
Pavić načelnik opštine Prijedor. 
            Biljana Malbašić, načelnik 
Odjeljenja za finansije je rekla  da su  
sredstva  trošena prema prema programima 
i projektima koji su planirani da se 
realizuju tokom ove godine. 
            „ Budžetska sredstva su trošena  
manjom dinamikom nego što je tekao 
priliv sredstava, najviše zato što se  realno 
sredstva ne mogu trošiti po idealnoj 

dvanaestini, već po potrebi  i  prema 
dinamici realizacije projekata „ dodala je 
Malbašićeva. 
 
NE- ukidanju carinske ispostave 
Prijedor 
 
Najveći  prijedorski privrednici i izvoznici 
izrazili su  na sastanku kod načelnika 
opštine Prijedor Marka Pavića  
nezadovoljstvo povodom ponovnog 
zahtjeva Uprave za indirektno oprezivanje 
za ukidanje carinskog terminala u 
Prijedoru i najave mogućnosti njegovog 
preseljenja u Gradinu. 
         „ Na ovom sastanku smo 
argumentovano dokazali da nema 
nikakvog opravdanja za ovakav stav jer je 
Prijedor, poslije Banja Luke najveći 
izvoznik u RS  sa 163 miliona KM izvoza, 
dok je uvoz ostvaren sa skoro 99 miliona 
KM  čime Prijedor  sa 165,38 odsto  ima 
najpovoljniju pokrivenost uvoza izvozom“ 
kazao je Pavić i dodao da je ovo već treći 
put pokušaj u zadnjih godinu i po dana da 
se ukine carinska ispostava Prijedor. 
         „ Realizacija ove sulude ideje o 
premještanju carinskog terminala iz 
Prijedora u Gradinu, ugrozilo bi u 
potpunosti poslovanje našeg preduzeća 
koje godišnje izvozi oko 100 miliona rude, 
koja se uglavnom transportuje željeznicom  
do kupaca u  Hrvatskoj, Rumuniji Poljskoj, 
Češkoj, a nje u Gradini nema“ rekao je 
direktor preduzeća Mital rudnici Prijedor 
Mladen Jelača. 
 

 
       
  „ Umjesto da nam se ukaže  podrška,  nas 
neko stalno  destimuliše i ovo bi za nas 
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značilo povećanje troškova , a ako dodam  
da  planirani  izvoz ’Skontoproma’ ove 
godine iznosi 35 miliona KM, onda je 
jasno da smo veoma nezadovoljni 
odnosom  prema nama, kao i prema svim 
izvozno orijentisanim preduzećima ove 
opštine“ kazala je direktor preduzeća 
 „ Skontoprom“ Elizabeta Josipović 
           Privrednici su se dogovorili da  
zajednički nastupe  prema Upravi za 
indirektno oporezivanje i prema Vladi RS i 
saglasili  da će sve učiniti da preseljenja 
carinske ispostave iz Prijedoru  ne dođe. 
 
 
Poljoprivreda 
 
Štete od suše u poljoprivredi na području 
prijedorske opštine procjenjene su na 6 
miliona maraka, saopšteno je u  Odsjeku  
za poljoprivredu opštine Prijedor. 
        „ Suša je umanjila prinose u 
poljoprivredi, voćarstvu, a odraziće se i na 
stočni fond“ kazao je  stručni saradnik za 
poljoprivredu u opštini Prijedor Ratko 
Milosavljević, dodajući da je već umanjena 
proizvodnja mlijeka i prirast stoke.  
         On ističe da su prinosi kukuruza  
umanjeni za oko 35 odsto.  
        „ Na 5.500 hektara zasijanog 
kukuruza u prijedorskoj opštini očekivali 
smo prinos od oko 27.000 tona , ali će on 
zbog suše biti umanjen za 8 tona“  istakao 
je  Milosavljević i procjenjujući   da će 
zbog suše i nedostatka hrane za stoku 
odnosno njene visoke cene doći do 
smanjenja stočnog fonda ili pokolja stoke. 
          „ Ukoliko do toga zaista dođe 
potrebno je nekoliko godina da se stočni 
fond dovede na sadašnji nivo“ kazao je  
Milosavljević, navodeći da je cena 
kilograma kukuruza na berzi u Novom 
Sadu 70 pfeninga, koji učestvuje 60-70 
odsto u svim koncentratima, te da je za 
jedno grlo stoke potrebno obezbijediti oko 
4.000 kilograma sijena uz određenu 
koncentrovanu hranu. Uz ovaj podatak  ide 
i pitanje kako obezbijediti  potrebno hrane 
za 10.000 grla stoke koliko ima na 
području prijedorske opštine. 

 
Obnovljeno 12 kuća za povratnike 
 
U okviru Projekta „ Zajednički projekat 30 
opština“ u Prijedoru  je juče obavljen 
tehnički prijem i primopredaja 12 
povratničkih kuća za čiju obnovu je 
obezbijeđeno oko 240.000 KM iz Fonda za 
povratak BiH.Svečanosti predaje ključeva 
saniranih stambenih jedinica njhovim 
vlasnicima prisustvovao je i Mladen 
Božović, direktor Fonda za povratak BiH 
koji je ovom prilikom istakao da  ukupna 
vrijednost  projekta  u 30 opština iznosi 
7.500.000 KM i da će ovim sredstvima biti 
obnovljeno  ukupno 400 stambenih 
jedinica. 
           "U toku je implementacija pilot faze 
`Projekta raspuštanja kolektivnih centara i 
alternativnog smještaja` za kojeg je 
Razvojna banka Savjeta Evrope odobrila 
16.000.000 KM, uz obavezu obezbjeđenja 
8.000.000 KM domaćih sredstava", rekao 
je Božović. 
       Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
rekao je  da je opština provela kompletnu 
zakonsku proceduru javnog poziva i 
prikupljanja prijava zainteresovanih za 
obnovu, te da je projekta završen i prije 
predviđenog roka, što samo govori o 
dobroj korodinaciji svih učesnikaprojekta. .  
           „ Ovaj svečani čin smo iskoristili da 
sa direktorom Fonda za povratak 
razgovaramo upravo  i o raspuštanju 
kolektivnih centara i problemima održivog 
povratka, što je pored obnove jedan od 
ključnih problema na čijem rješavanju 
moramo zajednički djelovati“ rekao je 
načelnik Pavić  
              Od pomenutih 12 korisnika  , kod  
šest  je bila  potrebna izgradnja novog 
stambenog objekta, dok je kod ostalih  bila 
potrebna sanacija krova ili stolarije  i 
zidova već  postojećeg objekta Radove   na 
obnovi kuća, kao  i izgradnji novih 
stambenih jedinica u prijedorskim 
povratničkim naseljima Hambarine, 
Puharska, Čejreci i Ćela., izvodilo je   
preduzeće „Gratod“ iz Petrovca, a  
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predviđeni rok za završetak radova je bio  
dva mjeseca. 
            Petočlana porodica  Zumre Bešić 
vratila se u prijedorsko naselje Raškovac 
još 2000.godine i već dugo su čekali 
donaciju kojom bi obnovili svoju kuću. 
      „ Čekali smo i dočekali „ kazao je Emir 
Mašić, Zumrin zet koji je bio da 
primopredaji kuće  i pri tom se zahvalio 
svima koji su pomogli da se njihova kuća 
od 56 kvadrata  u potpunosti obnovi,kako 
bi se konačno u nju preselili iz pomoćnog 
objekta gdje su do sada živjeli. 
 
PREDA- Ugovor o poslovnoj saradnji 
 
U   opštinskoj   Agenciji „PREDA-PD“    
potpisan je   ugovor o poslovnoj saradnji 
između italijanske firme za proizvodnju 
donjih djelova obuće „Nuti Due Spa“ i 
lokalnog preduzetnika Pere Miloševića iz 
Rasavaca. Ovu saradnju omogućila  je 
opština Prijedor, posredovanjem Agencije 
lokalne demokratije i Agencije za 
ekonomski razvoj opštine Prijedor 
„PREDA-PD“. 
 „ Vlasnik italijanske firme „Nuti 
Due Spa“  Marko Nuti, već je u nekoliko 
navrata ove godine posjećivao opštinu 
Prijedor u potrazi za odgovarajućim 
proizvodnim prostorom. Obzirom, da je 
pitanje prostora riješeno, nakon registracije 
preduzeća, planirano je, da se na obuku u 
Italiji, uputi deset, prethodno odabranih,  
kandidata sa Biroa za zapošljavanje 
Prijedor“ potvrdio je direktor Agencije za 
lokalni ekonommksi razvoj Mišo Reljić. 
           On je dodao i da   se otvaranjem 
novog pogona  planira  zapošljavanje oko 
100 lica do kraja 2008. godine. 
 Izražavajući zadovoljstvo rješenjem 
poslovnog prostora, te uopšte uslugom i 
pomoći koja im je pružena u Prijedoru od 
strane opštine, Agencije PREDA-PD (Info 
centar za investitore) i Agecije lokalne 
demokratije, italijanski investitori  su 
obećali da njihova saradnja neće biti samo 
poslovnog karaktera, nego da će biti  
proširena i na druge oblasti , kako bi na taj 
način reprezentovali svoje dobre namjere i 

želju za što boljom integracijom u 
ovdašnje prilike i poboljšanje istih. 
 
Kultura 
Poklon potomaka porodice Stojanović 
 
Stalna izložbena postavka Spomen kuća 
porodice Stojanović bogatija je od juče za 
jednu vrijednu skulpturu  i dvije 
umjetničke slike , koju je na poklon donio 
jedan od potomaka porodice Stojanović. 
Mladen Bata Ignjatijević , je naime , juče u 
Prijedoru bio prvi put od 1938. godine i tu 
priliku je iskoristio da posjeti kuću svojih 
predaka i postojeću zbirku predmeta i 
umjetničkih djela upotpuni djelima koji su 
do sada bili dio njegovog porodičnog 
nasljedstva. 
       „ Veoma se srećan što sam , kao 
potomak porodice Stojanović, u 
mogućnosti  da upotpunim zbirku  ove 
spomen kućue  skulpturom moje bake 
Jovanke, koju je izradio moj ujak Sreten 
Stojanović i koja se na ovaj  način 
simbolično  vratila kući“ rekao je Bata 
Ignjatijević  veoma dirnut kako je uređena 
Spomen kuća porodice Stojanović.Radi se 
o jednom od bližih potomaka Sretena i 
Mladena Stojanović, koji su mu bili ujaci 
,a  koji živi decenijama  u Beogradu . 
         Zahvaljujući se na ovom daru, 
načelnik opštine Prijedor Marko Pavić je 
istakao da je ova veoma dirljiv i lijep gest , 
koji će vjerovatno slijediti i drugi potomci 
ove ugledne prijedorske porodice  i koji će 
darivanjem predmeta koje posjeduju 
upotpuniti zbirku  i učiniti ih dostupnim 
široj javnosti. 
           Direktor prijedorskog Muzeja 
Milenko Radivojac rekao je da su stalne 
izložbene postavke u Spomen-kući 
porodice Stojanović u Prijedoru, 
zahvaljujući njenim članovima, obogaćene 
sa više  novih eksponata koji će biti 
izloženi u ovom depadansu Muzeja 
Kozare. 
     "Riječ je o sitnim dragocjenim 
predmetima koje su koristili sveštenik 
Simo i popadija Jovanka, kao i starim 
porodičnim fotografijama", naveo je 
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Radivojac. 
           On je istakao da vlada veliki interes 
za posjetu obnovljenoj kući u kojoj su 
postavljene dvije izložbe - istorijsko-
dokumentarna, posvećena narodnom 
heroju doktoru Mladenu Stojanoviću, i dio 
legata umjetničkih djela akademika 
SretenaStojanovića. 
 

 
            Kuću Stojanovića 1893. godine 
sagradio je Mladenov i Sretenov otac, 
sveštenik Simo Stojanović na temeljima 
kuće izgorjele u katastrofalnom požaru, 
koji je 1882. godine zadesio 
Prijedor.Krajem osamdesetih godina 
prošlog vijeka kuća je zbog dotrajalosti 
srušena, a u obnovu, koja je počela u 
septembru 2005. godine, opština je uložila 
oko 150.000 KM 
 
Završeni književni susreti na Kozari 
Dodijeljena nagrada Skender Kulenovović 
 
Milovanu Marčetiću, laureatu 35. 
književnih susreta na Kozari, juče je na 
Mrakovici uručena nagrada "Skender 
Kulenović" za knjigu pjesama  pod 
nazivom "Taškent".Povelju, koja nosi ime 
autora čuvene poeme "Stojanka majka 
Knežopoljka", Marčetiću  je uručio   
načelnik  opštine Prijedor Marko Pavić,  
          Statuu rudara i novčani iznos ove 
književne nagrade od tri hiljade KM  
Marčetiću je uručio generalni direktor 
preduzeća "Mital rudnici Prijedor" Mladen 
Jelača. 
          Ovaj praznik pjesničke riječi otvorio 

je u petak uveče u Pozorištu Prijedor 
ministar prosvjete i kulture u Vladi RS 
Anton Kasipović koji je pri tom izrazio 
svoje najdublje poštovanje ovogodišnjim 
učesnicima od kojih se, kako je rekao, 
"cijeli život može učiti riječ". 
           "Znamo ih iz lektire, udžbenika i 
knjiga  sa kojima smo dorasli kada smo 
porasli", naglasio je Kasipović. 
           Milovan Marčetić  je rekao da mu je 
čast biti u plejadi istaknutih književnika i 
velikih imena  koji su dobili ovu nagradu, 
poput Branka Ćopića, Vaska Pope, Mihaila 
Lalića, Rajka Petrova Noga i drugih. 
       „ Skender Kulenović je veliko ime 
srpske poezije i kada se pomene njegovo 
ime svima nam pada na pamet njegova 
poema "Stojanka majka Knežopoljka", ali  
on je  bio i  pjesnik  soneta , možda 
najboljih koji su na našem jeziku napisani 
u 20. vijeku.Posebno mi je drago da nosim 
nagradu koja nosi ime čovjeka , koji je to 
bio u pravom etičkom smislu te riječi„ 
kazao je Marčetić. 
 

 
 
       On je pojasnio da je knjiga poezije „ 
Taškent“ nastajala punih dvadeset godina, 
tokom koje je skupio hiljadu stihova, i  
koja nema geografski značenje  grada, već 
udaljeni nedostupni grad kroz koje neko 
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pjesničko ja autora  putuje i taj grad 
dograđuje u jezičkim maštanjima. 
          Na centralnoj manifestaciji 
Književnih susreta na Kozari pod nazivom 
„ Pjesničko podne“  koja je održana u 
amfiteatru Memorijalnog centra na 
Mrakovici, stihove su govorili pjesnici 
Milenko Stojčić, Jovan Zivlak, Mile Mutić, 
Marjanca Kočevar, Darko Cvijetić, Kolja 
Mićević, Matija Bećković, Dobrica Erić, 
AndrejBazilevski. 
       „Kozara je jedna velika pjesma i mi toj 
velikoj pjesmi i ogromnoj knjizi života i 
smrti i prirodne ljepote, dodajemo po neki 
stih i neku svoju pjesmu i poneki trenutak 
svog života koji ovdje ostaje zauvijek.“ 
rekao je Dobrica Erić jedan od učesnika 
poetskog časa. 
           U dramskom programu učestvovali 
su dramski umjetnici Rada Đuričin i 
Radinka Ševo, a u muzičkom dijelu 
operska umjetnica Karolina Mihajlović   i 
virtuoz na klarinetu  Božidar Boki 
Milošević. 
          U Pozorištu  Prijedor je  u večernjim 
časovima održano  književno veče 
posvećeno  laureatu Milovanu Marčetiću. 
           Generalni pokrovitelj 35. književnih 
susreta na Kozari je Ministarstvo prosvjete 
i kulture RS, organizator opština Prijedor, 
a suorganizatori grad Banjaluka i opštine 
Gradiška, Kozarska Dubica, Kostajnica i 
Novi Grad 
 
Obrazovanje-Romska djeca dobila knjige 
  
Za 96 prijedorskih Roma koji pohađaju 
ovdašnje osnovne i srednje škole juče je 
organizovana podjela udžbenika i školskog 
pribora koje im je obezbijedila opština 
Prijedor. 
            „ Nadamo se da će ovo biti dobra 
stimulacija za svu našu romsku djecu da  
se što više njih  školuje i završava školu , 
stiče radne navike i sjedinjuju se sa 
sredinom u kojoj žive“ kazao je načelnik 
opštine Prijedor Marko Pavić. 
       Opština Prijedor je na početku školske 
2007/08 godine izdvojila oko 10 000 KM  
za nabavku udžbenika i školskog pribora  

za 75 romske djece koji pohađaju osnovnu 
školu i deset srednjoškolaca, dok je za  
jedanaest đaka prvaka  prve školske  knjige 
obezbijedilo , kao i za sve ostale prvake 
Ministarstvo obrazovanja RS. 

 
           „ Opština nas ni ove godine nije 
iznevjerila i pružila  nam  je veoma 
značajnu podršku u opremanju naših 
učenika za školu, posebno što je  
učestvovala  i u nabavci školskog pribora, 
koji nam je do sada obezbjeđivao 
međunarodni donator“ kazao je 
predsjednik Udruženja Roma Ramo 
Salešević. 
            U opštini Prijedor  živi oko 650 
Roma  i iz godine u godinu se  bilježi 
značajan porast broja romske djece koja 
pohađaju školu , tako da ih je 2002. godine 
bilo samo četrnaest, a sada ih u školu kreće 
ukupno 96. 
 
Zaštitmo djecu u saobraćaju  
 
U opštini Prijedor se već nekoliko godina 
unazad, poklanja velika pažnja 
bezbjednosti učenika u saobraćaju, a 
posebno đaka prvaka. Tako je ove godine 
Administrativna služba opštine 
obezbijedila 700 poklon paketića za 
prvake, čiji je sadržaj u potpunosti 
usmjeren na bezbjednost mališana koji prvi 
put kreću u školu i pojavljuju se kao 
samostalni učesnici u saobraćaju. Tako su  
prijedorski prvačići dobili fluorescente 
prslučiće i narukvice, te saobraćajni bukvar 
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„ Od kuće do škole“ sa prvim pojmovima o 
saobraćaju i saobraćajnim znacima. 
         Učenicima  su u saradnji sa 
nastavnim osobljem već juče prvog dana 
škole, pripadnici Stanice za bezbjednost 
saobraćaja održali predavanja i ukazali na 
oprez prilikom puta od škole do kuće i 
obrnuto, a i praktično , predoveći ih preko 
prijedorskih ulica pokazali kako se moraju 
ponašati na ulici da bi bili bezbjedni. 
        U organizaciji  aktiva direktora 
osnovnih  škola , a na inicijativu 
pripadnika Stanice javne bezbejdnosti 
Prijedor  održan je  sastanak na kojem su 
razmatrani svi aspekti realizacije akcije „ 
Zaštitimo djecu u saobraćaju“ koja provodi 
MUP Republike Srpske i koja će i na 
području oštine Prijedor biti organizovana 
tokom septembra mjeseca.U sklopu te 
akcije predviđeno je organizovanje 
predavanja po školama, gdje će nosioci 
aktivnosti biti članovi Auto-moto saveza   
koji već posjeduju adekvatan propagandni 
materijal i edukovan i obučen kadar za 
edukaciju učenika. Pored toga, planirana su 
i razna takmičenja odnosno provjere znanja 
učenika  u poznavanju saobraćajnih 
propisa , kao i vještina upravljanja 
biciklom, na improvizovanim poligonima 
koji će biti postavljeni u centru grada. 
 
Sport-Prijedorski Romi osnovali fudbalski 
klub 
 
Prijedorski Romi osnovali su svoj 
fudbalski klub, što je rezultat višegodišnje 
aktivnosti članova Udruženja Roma da 
okupi omladinu da se organizovano bavi 
sportom i tako kvalitetno  provode svoje 
slobodno vrijeme. 
             „ Ovo je prvi put da prijedorski 
Romi imaju svoj fudbalski klub, koji  je  
nastao kao rezultat veoma dobre saradnje i 
podrške koju nam pruža opština Prijedor i 
načelnik Marko Pavić“ kazao je Ramo 
Salešević predsjednik Udruženja Roma   
         On je dodao da u klubu već postoje 
dvije uzrasne kategorije te  da  je opština 
donirala sredstva za nabavku opreme za 

seniore, dok će za pionire oprema biti 
obezbijeđena na proljeće. 
        „ Cilj nam je da kroz afirmaciju 
sporta, privučemo što veći broj mladih 
ljudi  koji će kroz udruženje imati priliku 
da razvijaju  drugarstvo ,  stiču radne 
navike te ste što više uklapaju u sredinu 
gdje žive“ kazao je Salešević. 
        Članovi obje sekcije Fudbalskog 
kluba koji će nastupati pod imenom “ 
Udruženje Roma Prijedor“ preksinoć su 
odigrali svoje prve utakmice i najavili 
početak treninga koje će voditi Stojan 
Janjetović, nekada proslavljeni prijedorski 
fudbaler , a sada jedan od  trenera u FK „ 
Rudar“ Prijedor. 
 
Uspjeh Prijedorčana 
 
Na Republičkom prvenstvu gluvih i 
nagluvih RS koje je održano u Modriči 
prvo mjesto u takmičenju ekipa , kao i u 
takmičenju pojedinaca  u šahu osvojili su 
članovi  prijedorskog Udruženja gluvih i 
nagluvih., potvrdio je  predsjednik ovog 
udruženja Marinko Martić. 
       „ Veoma smo ponosni što je naš član 
Milorad Bojalica osvojio prvo mjesto u 
veoma jakoj konkurenciji šahista, te 
nastavio sa uspjesima  koje naši šahisti 
postižu na ovim prvenstvima“ kazao je 
Martić. 
         On je dodao da su u ženskoj 
konkurenciji članice prijedorskog 
Udruženja gluvih i nagluvih  u disciplini 
pikado osvojile drugom mjesto, a vrijedan 
rezultat je postigla i muška ekipa osvojivši 
četvrto mjesto u malom fudbalu. 
          Na republičkom prvenstvu udruženja 
gluvih i nagluvih učestvovalo je deset 
ekipa, a pored prijedorskog, nastupile su 
ekipa iz udruženja gluvih i nagluvih iz 
Doboja, Banja Luke, Dervente, Brčkog, 
Teslića, Laktaša, Gradiške, Bileljine i 
Modriče. Odlazak Prijedorčana na ovo 
prvenstvo pomogla je opština Prijedor. 
 
Izdavač: Opština Prijedor 
 


